國立嘉義大學____學年度

蘭潭校區學生宿舍春節住宿專案申請表 ver.1130205

Application Form for Reside in NCYU Lantan Campus Dormitory During Chinese New Year Academic Year

申請日期: 年 月 日

Date of application: (YYYY/MM/DD)

姓名			學號	
Name			Student No.	
宿舍寢室床位			聯絡電話	
Dorm & Bed No.			Cellphone No.	
系別與年級				
Department & Grades				
留宿事由				
Reason for reside				
家長簽章(或國際事務處簽章)				
Parent's signature (or OIA stamp)				

附註 Notes:

- ▶ 填妥後,請交回宿舍辦公室,送學務處同意後,統一保管。 Please hand it back to dorm office after you fulfill this application form. It will be checked by Student Affair and managed by dorm office.
- ▶ 住宿日期: ~ ,期間自我管理,無法提供維修服務。
 Residing date: ~ ,the dorm office can not provide repairing service during these days.
- ➤ 若偶發緊急事件,請聯絡執勤校安人員,聯絡電話:05-271-7373。 Please call the instructor who is on duty if you have any emergencies. Telephone No. is 05-271-7373.

申請人簽章	導師	系主任
Signature	Tutor	Department Chairman
宿舍辦公室	住宿服務組組長	學生事務長
Dormitory Office	Housing Service Division Chief	The Dean of Student Affair

國立嘉義大學蘭潭校區學生宿舍春節住宿專案 家長同意書

本人悉知春假期間,蘭潭宿舍辦公室職員因年節假期,無人值班,如遇緊急事務可撥打電話至05-271-7373 給執勤校安人員,同意學生 姓名 於寒假春節期間留宿 蘭潭學生宿舍,特此證明。

I am aware that during the spring break, the Lan Tan dormitory office staff due to the annual holiday, no one on duty, such as in case of emergency can call 05-271-7373 to the on-duty school security personnel, consent for a student named _____ in the winter spring break to stay in the Lan Tan student dormitory, I hereby certify that.

立書人(signature):

立書日期 (date):